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Jacek Bulawa
Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadalqc na interpelacie wniesionq podczas XXVII sesji Rady Miasta Woclawek w sprawie
zobligowania firmy Trans-Masz do zapewnienia bezpieczeristwa u2ytkownikom Scie2ek rowerowych
w pzypadku ich oblodzenia bqd2 zaSnie2enia upzejmie informujq, 2e pracownicy Mielskiego Zazqdu
Uslug Komunalnych iDrog na bie2qco monitorujqstan zimowego utrzymania jezdni, Scie2ek rowemwych
oraz obiekt6w in2ynieryjnych za kt6re odpowiedzialna jest firma Trans-Masz.

JednoczeSnie informujg, i2 Miejski Zazqd Uslug Komunalnych i Dr6g nalo2yl karq umownq
na firmq Trans-Masz za nienale2yte wykonanie uslugi w dniu 23.12.2016 r. polegajqce na nie usunieciu
gololedzi na chodnikach i Scie2kach rowerowych zgodnie z wymaganym standardem utzymania.
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Do wiadomo6ci:
1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr. (OP1K.0003.3.2017)
2. Biuro Rady Miasta


